

### *The Trusteeship Council*

*Considers* that no action is possible on this petition because the matter complained of is not set forth in sufficiently precise terms, and invites the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this decision in accordance with rule 93 of the rules of procedure, advising the petitioner at the same time that he is entitled under the Charter and the rules of procedure for the Trusteeship Council to submit a new petition of a more detailed nature for the Council's consideration at a subsequent session.

*Fourteenth meeting,  
11 December 1947.*

### **21 (II). Petitions concerning the draft convention on social policy in non-metropolitan territories**

*The Trusteeship Council* has, at its second session, in conformity with its rules of procedure, considered the following petitions:

1. Petition from the British Commonwealth League, London, England, dated 28 March 1947 (document T/PET/GENERAL 3).

2. Petition from the Open Door International, Egehoj, Denmark, dated 18 April 1947 (document T/PET/GENERAL 4).

3. Petition from the Open Door International, Belgian branch, Brussels, Belgium, dated 23 April 1947 (document T/PET/GENERAL 5).

4. Petition from the National Union of Women Teachers, South Kensington, England, dated 18 April 1947 (document T/PET/GENERAL 6).

5. Petition from the Open Door Council, Buckinghamshire, England, dated April 1947 (document T/PET/GENERAL 8).

6. Petition from the Women's International Democratic Federation, Paris, France, dated 22 May 1947 (document T/PET/GENERAL 9).

### *The Trusteeship Council*

*Notes* the action already taken by the International Labour Conference on the subject-matter involved in these petitions;

*Decides* that no further action by the Trusteeship Council is called for and invites the Secretary-General to inform the petitioners of this decision in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

*Fourteenth meeting,  
11 December 1947.*

### *Le Conseil de tutelle*

*Estime* qu'il n'est pas possible de donner suite à cette pétition étant donné le manque de précision quant aux motifs de la plainte et invite le Secrétaire général à porter cette décision à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur, en faisant savoir par la même occasion au pétitionnaire qu'il est en droit, aux termes de la Charte et du règlement intérieur du Conseil de tutelle, de présenter une nouvelle pétition plus détaillée en vue de son examen par le Conseil lors d'une session ultérieure.

*Quatorzième séance,  
11 décembre 1947.*

### **21 (III). Pétitions relatives au projet de convention concernant la politique sociale dans les territoires non métropolitains**

*Le Conseil de tutelle*, à sa deuxième session, a, conformément à son règlement intérieur, examiné les pétitions suivantes:

1. Pétition émanant de la *British Commonwealth League*, Londres (Angleterre), en date du 28 mars 1947 (document T/PET/GENERAL 3).

2. Pétition émanant de l'Organisation internationale de la "Porte ouverte", Egehoj (Danemark), en date du 18 avril 1947 (document T/PET/GENERAL 4).

3. Pétition émanant de l'Organisation internationale de la "Porte ouverte", section belge, Bruxelles (Belgique), en date du 23 avril 1947 (document T/PET/GENERAL 5).

4. Pétition émanant de l'Union nationale des femmes professeurs, South-Kensington (Angleterre), en date du 18 avril 1947 (document T/PET/GENERAL 6).

5. Pétition émanant de l'Organisation internationale de la "Porte ouverte", Conseil du Buckinghamshire (Angleterre), datée d'avril 1947 (document T/PET/GENERAL 8).

6. Pétition émanant de la Fédération démocratique internationale des femmes, Paris (France), en date du 22 mai 1947 (document T/PET/GENERAL 9).

### *Le Conseil de tutelle*

*Prend note* des mesures déjà prises par la Conférence internationale du Travail en ce qui concerne la question qui fait l'objet de ces pétitions;

*Décide* qu'il n'y a pas lieu, pour le Conseil de tutelle, de prendre d'autres mesures, et invite le Secrétaire général à porter cette décision à la connaissance des pétitionnaires, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

*Quatorzième séance,  
11 décembre 1947.*